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https://www.100test.com/kao_ti2020/648/2021_2022_2012_E5_B9_

B4_E8_80_83_c73_648728.htm 英语复习中，长句是让我们感到

很困难的句子，长句的明显特点就是句子比较长，一个句子

往往有三、四行，甚至一个句子就是一段。许多应试者在阅

读时经常会陷入一个很长的句子中，不知道它到底讲了些什

么，百考试题考研站编辑特收集整理了一些基本的阅读长句

，以便加强考生在英文阅读的理解。 OUR NATIONAL

FATHER 我的国父 There is no doubt that Dr. Sun Yat-Sen is the

greatest man that I ever known in my whole life. He set up the

Republic of China， so we call him our National Father. He was

devoted to the revolution about forty years. His aim was to liberate

China from the hands of the Manchu Dynasty. He had not met with

result， but he was not discouraged at all. As a result， he

accomplished his end in the long run. To sum up， his strong will

and indomitable spirit are worth our worship and imitation （are

worth our worshiping and imitating）。 无疑的，中山先生是我

一生知道的最大的人物。他建立中民，所以我他我的父。 他

致力革命凡四十年。他的目的是清朝手里解放中。他曾遭遇

屡次的失败，但他却一点也不灰心。那是不需说的。结果，

他终于达到目的。 总而言之，他坚强的意志和不屈不挠的精

神（是）值得我们的崇拜和仿效。 MY AIM 我的志向

Whatever a mans status is （may be）， he must have an aim. If not

， he can hardly stand on his own two feet in the world. That stands

to reason. However important fame and wealth may be， we must



not let them become our object in life. We should aim at doing

something useful to the society. If my aim can come true， I hope 

（wish） to be a teacher. However， teaching is by no means an

easy thing. I must apply myself closely to my studies so as to be able

to cope with my duties （as a teacher）。 不论人是什么身份，他

必须有一个志向。如果没有的话，他很难立足于世上。那是

显而易见的。 不论名利如何重要，我们切不可让它们成为我

们生活之目标。我们应当志在做一些对社会有益的事情。 如

果我的志向能实现的话，我就希望成为一个老师。然而，教

书并不是一容易的事情。我必须专心学业以便能应因我的职
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